
7 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
cedir a l’ajuntament a l’any dos mil tres per a obtindre l’autorització per 
a la segregació de la mateixa.
Vist l’informe emès a l’efecte pel tècnic municipal Sr. Gómez Melià.

Vist que desprès de l’aprovació de l’homologació de les normes 
subsidiàries de planejament esta superfície no és zona verda.

Per unanimitat s’acorde:

1/ Aprovar la reversió de la superfície citada a Carmelo Barreda Martí.
2/ Autoritzar al Sr. Alcalde per a la signatura de qualsevol document 
que siga necessari per a l’execució d’este acord.

6é. INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA. Es dóna compte al Ple 
dels decrets següents:

El Sr. Alcalde cedeix la paraula el Sr. Sales Sales.
El Sr. Viol Zaragozà diu que vol matisar que són contestacions a 
preguntes que es van fer al ple anterior i que segon el ROF no hi ha 
dret de rèplica i vol que s’aplique correctament el reglament.
1/ Referent a la pregunta que el Sr. Miguel Zaragozá va fer a l’anterior 
ple i que dia textualment el següent: “El no manteniment dels camins 
del nostre terme és per a mantindre la romiguera i la canya autòctona 
o per disadés” 

El Sr. Sales Sales li contesta el següent: 

Al nostre terme tenim una gran quantitat de quilòmetres de camins, 
alguns d’ells asfaltats i altres de terra. Evidentment el manteniment 
dels camins tots voldríem, i jo el primer, que fóra millor, que es 
pogueren arreglar més trams.
Al poc d’entrar vam reclamar a la Diputació el servei de les 
màquines amb pala i desbrossadores que disposen per al servei 
de tots el municipis. Crec recordar que va ser a principi del 2008 
quan un dia, personal de la Diputació, va vindre a les Coves a vore 
per quins camins començaven, es van senyalar alguns d’ells i van 
quedar que dins de pocs dies estarien ací. Van passar un parell o 
tres de setmanes i no van vindre. Em vaig posar en contacte amb la 
Diputació, i em van dir que per problemes d’última hora, averies, etc. 
no podrien vindre les màquines tan prompte, i que tardarien almenys 
fins al setembre o octubre d’este any. Estos problemes no sé quins 
van ser exactament, però no m’agradaria pensar que algú els diguera 
que no vingueren.

En aquest moment de l’explicació el Sr. Miguel Zaragozá va interrompre 
l’explicació del Sr. Juan José Sales dient-li: pallasso.

El Sr. Alcalde li demana al Sr. Miguel Zaragozá que tinga respecte i que 
no insulte al regidor del JNP Sr. Juan José Sales.

El Sr. Miguel Zaragozá diu que el Sr. Juan José Sales ha insultat al grup 
popular en eixes insinuacions.

El Sr. Alcalde li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que ell (el Sr. Miguel 
Zaragozá) li ha dit varies vegades mentirós i ell (el Sr. Alcalde) no ha 
respost amb cap insult. El Sr. Alcalde li diu al Sr. Juan José Sales que 
continue.

El Sr Juan José Sales comenta que no sap si continuar perquè pareix 
que ací cadascú se salte el seu torn de paraula.

El Sr Juan José Sales li diu al Sr. Miguel Zaragozá que pareix que ell (el 
Sr. Miguel Zaragozá) encara es pensa que  és l’Alcalde i que pot parlar 

quan li dóna la gana i insultar als altres.

El Sr. Juan José Sales repeteix l’últim que havia comentat i reprén la 
seua explicació: 

Estos problemes no sé quins van ser exactament, però no m’agradaria 
pensar que algú els diguera que no vingueren.

Crec que la Diputació està per damunt d’eixes coses i quan mos 
tocarà el torn vindran.
Per un altra part, dels diners pressupostats per a camins no s’han 
gastat encara tots ni molts menys, i no s’ha fet sobretot per un motiu. 
Es va demanar un subvenció a la Conselleria d’Agricultura per a 
asfaltar els camins del Mas de Carruano, del Mas de l’Hereu i l’enllaç 
entre els dos. Per a rebre esta subvenció, l’Ajuntament s’havia de 
comprometre a pagar una part del seu valor, i per tant calia reservar 
part del pressupost. Recentment hem rebut la notificació que no ens 
han concedit dita subvenció, tot i que va estar molt ben puntuada 
amb un 4 sobre un màxim de 5. Però Conselleria diu que no té 
diners, i que ens deneguen la subvenció.

De moment hem fem el que hem trobat més urgent, reparant alguns 
trams de camí que tenien més clots, segant i netejant els camins 
propers al poble, on la gent surt més a passejar. Es va arreglar el tram 
del camí de la Vall d’Angel que va per dins del nostre terme.

Pròximament s’arreglarà una pista forestal de la partida de la Coloma, 
aprofitant una subvenció que ens han concedit, i s’asfaltaran els 
trams del Mas de Malagana, Mas del Moreral i Mas de la Punta que 
es van demanar en els POYS del 2008.

Els POYS del 2009 també es va demanar per a arreglar camins, i 
per a comprar una màquina que ens puga servir per a fer un millor 
manteniment als camins del terme.

El Sr. Juan José Sales també comenta que el sr. Zaragozà ha dit que no 
sera rentable, però, ell i l’equip de govern pensen que amb el que cost 
d’un POYS es poden arreglar més camins, i continua:

Tu Miguel, reclamaves més actuacions als camins en la teua pregunta. 
Jo, com ja he dit al principi, sóc el primer que voldria poder arreglar 
més camins. Però massa vegades no podem fer lo que voldríem, 
ja que el pressupost destinat a camins és reduït, i és reduït perquè 
mos vam trobar l’Ajuntament en un estat financer penós, amb uns 
deutes importants, gràcies a la vostra mala gestió econòmica durant 
els anys anteriors. Vau dissenyar un poble per damunt de les seues 


